
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. november 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 162 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 162:  

”Ministeren bedes nærmere forklare, hvorfor SUU, alm. del – spm. 85 (stillet 17/10) 

om, hvor mange kommuner som dropper klippekortsordningen efter overgangen til 

bloktilskuddet m.v., først kan forventes besvaret medio januar, jf. ministerens forelø-

bige svar. 

 

Finder ministeren en sådan svarfrist tilfredsstillende? ” 

 

Svar: 

Som det fremgår af mit foreløbige svar på SUU spørgsmål nr. 85 (Alm. del), så forven-

ter jeg, at spørgsmålet kan besvares endeligt medio januar 2020. Baggrunden for 

dette er, at der til brug for besvarelsen af spørgsmålet er behov for bidrag fra KL, der 

skal spørge alle kommuner om status for klippekortsordningen til plejehjembebo-

erne.  

 

Jeg finder det tilfredsstillende, at kommunerne får tid til at besvare spørgsmålet.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Søren Svane Kristensen 
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